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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 

De vakanties zijn weer voorbij en de politiek start
vandaag weer. Ook onze Burgerkantoren zijn vanaf
vandaag weer op de gebruikelijke tijdstippen open.
 

Reactie Koornneef Jumbo supermarkt

De fractie van Westland Verstandig nam kennis van uw brieven aan het College / Raad /de
fractievoorzitters en aan ons raadslid Ralph Nederpel op 7 augustus jl. De gehele fractie –en dus
ook de heer Nederpel- verzocht mij als fractievoorzitter te reageren. Inmiddels reageerde de
burgemeester van Westland op 16 augustus 2023 op niet mis te verstane wijze op uw
aantijgingen.
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Allereerst verzuimde u om mij als fractievoorzitter een mail te zenden. U deed dat wel aan de
andere fractievoorzitters. Dat bracht mee dat ik pas vele dagen later de mail toegezonden kreeg
door de griffie en niet door u. Gaarne ontvang ik uw verklaring.
 
Uw cliënte heeft blijkbaar moeite met het AD-artikel van 26 juli jl. Mevrouw S. Hoogervorst doet
daar haar verhaal over hetgeen haar is overkomen in de Jumbowinkel op 19 oktober 2022.
Westland Verstandig heeft niets van doen met dat voorval. Door de getroffen regeling met
mevrouw S. Hoogervorst lijkt die kwestie afgedaan. Westland Verstandig nam wel kennis van
haar verhaal over de wijze waarop zij en haar zoontje van 2,5 jaar oud door Koornneef
behandeld werden op 19 oktober, het niet reageren door Koornneef op een aantal mails uit
oktober en november van mevrouw Hoogervorst en het volstrekt negeren van haar verhaal.
 
U richt zich in de brief aan de Raad op twee raadsleden van onze fractie en op Westland
Verstandig zelf en de laatste vanwege demonisering en tegenwerking in de politieke arena en -
als ik het goed lees- zou Westland Verstandig ook beweren dat Koornneef discrimineert en
etnisch profileert.
 
Over de wijze waarop u meent een en ander te verwoorden -kort gezegd onnodig grievend en
bewust verkeerde voorstelling van zaken- zullen klachten tegen u worden ingediend bij de
tuchtrechter. Daar zal ik nu niet verder op ingaan. Mevrouw S. Hoogervorst zal de aan haar
gerichte brief separaat doen beantwoorden door mr. Van der Klei. Dus ook daarop zal ik niet
verder ingaan.
 
Houding Westland Verstandig richting Koornneef
Van demonisering en tegenwerking is zeker geen sprake. Het verwijt dat Westland Verstandig uw
cliënte beticht van discriminatie en etnisch profileren is absurd en is waarschijnlijk een “slip of the
pen”.
 
Allereerst zij opgemerkt dat Koornneef als supermarktexploitant onze waardering heeft.
 
Wel is het helaas een feit dat de opvattingen van Koornneef hoe om te gaan met de omgeving,
met inwoners en wellicht ook anderen, geregeld leiden tot zaken die de gemeente aangaan en
waar Westland Verstandig op acteert. We doen dat met open vizier en we zijn niet alleen voor
onze inwoners, maar ook zeker voor Koornneef altijd bereikbaar en aanspreekbaar. Wij zijn de
partij die tegen het “good old boys Westlandse netwerk” is. Daar heeft Koornneef blijkbaar moeite
mee en daarom ook al eerdere kritiek op onze fractie vanuit haar zijde. Vorig jaar heb ik
overigens een (plezierig) gesprek daarover gevoerd met de heer Koornneef.
 
Over een aantal zaken zijn we terecht kritisch. We noemen onder meer het aanvankelijk veel te
massale plan voor de Jumbofoodmarkt dat na de uitspraak van de Raad van State moest worden
aangepast, de gekozen verkeerde plek van die supermarkt, de wijze van nakoming in Kwintsheul
van de afspraken (met omwonenden en verwoord in de anterieure overeenkomst) met betrekking
tot het compenseren van vervallen parkeerplaatsen, het omgaan -kort gezegd- met de omgeving
van de diverse winkels in Westland, de wijze van afwikkelen van uitgevoerde projecten, de wijze
van benaderen van inwoners die niet akkoord gaan met plannen van Koornneef en acties vanuit
Koornneef tegen vermeende concurrerende activiteiten van derden in en buiten Westland. Deze
opsomming is niet compleet.
 
Nogmaals wij acteren omdat we stellig van mening zijn dat zaken anders moeten worden
aangepakt door Koornneef. Wij vinden daarbij dat het College de vinger aan de pols moet
houden.
 
Ten onrechte wordt Westland Verstandig allerlei verwijten gemaakt en wordt Westland Verstandig
beschuldigd van demonisering etc. Het is aan Koornneef te zorgen dat het niet meer nodig is om
actie nemen. Zolang dat nodig is naar ons inzicht, zullen we mistoestanden aan de kaak blijven
stellen. Westland Verstandig doet dat “zonder aanzien des persoons”, maar dat moge duidelijk
zijn.
 
De overige verwijten richting onze partij zijn niet terecht.
 
Duidelijk is dat uw brieven aan het gemeentebestuur als oogmerk hebben om Westland
Verstandig als partij in een kwaad daglicht te plaatsen. Westland Verstandig heeft niets van doen
met zaken van haar fractieleden persoonlijk. Westland Verstandig betrekt u blijkbaar er alleen
maar bij vanwege uw eerdere verwijt. Blijkbaar betrekt Koornneef Westland Verstandig uit wrok in
deze kwestie. Westland Verstandig accepteert dat niet en komt op voor haar fractieleden en laat
deze niet beschadigen door incorrect handelen door Koornneef.
 
Stelende raadsleden
Daarvan is geen sprake. Belachelijke onjuiste beschuldigingen en kwalificaties. Geen juiste
voorstelling van zaken en deze onterechte beschuldiging achten we zeer kwalijk en incorrect. Dit
laatste zeker omdat Koornneef zonder meer -en zonder vooraf enig onderzoek te doen- de
openbaarheid kiest door daarover brieven aan het gemeentebestuur en ook aan de pers te
sturen.
 
Allereerst het raadslid Ralph Nederpel. Lees het verhaal over hem in het AD. Ik voeg dat bij.
Korte tijd na de vernederende en onacceptabele behandeling van zijn partner en zoontje van 2,5
jaar heeft hij de proef op de som genomen. Hij ging naar de Koornneef Jumbo en scande twee
pakje sushi niet. Hij wachtte een controle af. Dat laatste gebeurde en hij moest zijn
boodschappen laten controleren. Na controle bleek dat twee pakjes sushi niet gescand waren en
kon hij de niet-gescande producten alsnog afrekenen en kreeg als reactie van de controleur /
beveiliger: “dat kan gebeuren en is niet erg”. Daarna kon hij vertrekken.
 
Koornneef kende deze feiten kennelijk niet, want hij sloeg aan na het AD-artikel van 26 juli 2023,
dus acht maanden later pas. Enkel op het AD-artikel baseert hij de beschuldiging over stelen. Het
behoeft geen betoog dat daarop kwalificatie als “crimineel” niet passen. De woorden “diefstal” en
de zinsnede “… de gemeente Westland een crimineel in de gemeenteraad wil of kan handhaven”
zijn dan ook volstrekt misplaatst en enkel bedoeld als stemmingmakerij. Er is geen oogmerk om
te stelen en voorts is door de afrekening de zaak volledig opgelost. Voorts gaf de heer Nederpel
aan wat zijn beweegreden was: aantonen dat de vernederende behandeling van zijn partner en
kind onacceptabel en ook ongebruikelijk is. Daarin slaagde hij, naar zijn mening, volledig. De
heer Nederpel nam het op voor zijn partner en kind en dat moet ook voor Koornneef een
afdoende verklaring zijn. Het is niet alleen onjuist, maar ook verwerpelijk dat u als advocaat de
woorden “crimineel” en “diefstal” durft te gebruiken. Of dit onnodig grievend is, zal de tuchtrechter
moeten oordelen.
 
U kondigt nog een aangifte bij het Openbaar Ministerie aan en graag ontvang ik van u een kopie.
Die aangifte leidt natuurlijk tot niets en dat weet u ook. Enkel wordt dit opgevoerd als negatieve
kwalificatie voor een incorrecte beeldvorming door Koornneef.
 



Dan de opmerking in uw brief “recent is overigens ook een ander raadslid van Westland
Verstandig betrapt op winkeldiefstal in een ander filiaal van Jumbo”.
 
Blijkbaar was het niet nodig om daar eerder melding van te maken en wordt dit enkel toegevoegd
om Westland Verstandig en de fractie in een kwaad daglicht te stellen. Tegenover de WOS wordt
daar nog aan toegevoegd dat dat raadslid een winkelverbod kreeg.
 
Zoals ik eerder al aangaf hebben we binnen de fractie navraag gedaan wie “recent” zoals u
aangaf (vanaf oktober 2022) gestolen zou hebben c.q. een scanfout gemaakt heeft in een
Jumbowinkel en een winkelverbod opgelegd kreeg. Geen enkel fractielid herkent zich in deze
beschuldiging.
 
Wel kwam bij navraag naar voren dat ca. twee jaar geleden één van onze fractieleden een
scanfout maakte en na controle alsnog de bij misverstand niet afgerekende producten kon
afrekenen en kon vertrekken. Dus geen winkelverbod, geen schriftelijk stuk en geen eis om
€ 181,-- te betalen, zoals wel gebeurde bij mevrouw S. Hoogervorst. Nu dit “voorval” niet recent
plaatsvond en ook geen winkelverbod werd opgelegd en ook direct werd opgelost, ga ik ervan uit
dat u op een ander geval duidt, wat er dus niet is. Geen sprake is van betrapping op
winkeldiefstal! Door betaling van de per vergissing gescande producten is zeker ook geen sprake
meer van een strafrechtelijk handelen.
 
Overigens zou het in strijd met heel veel regelgeving zijn als een voorval van ca. twee jaar
geleden nog binnen de Jumbo-organisatie bekend zou zijn en het mogelijk is dat de ene winkelier
(zie de WOS) deze informatie twee jaar bewaart met naam etc. en kan doorspelen naar een
andere winkelier (Koornneef), die te pas en te onpas van de persoonlijke informatie gebruik, en in
dit geval misbruik kan maken. Omdat dit heel ernstig en verwerpelijk is, zal ik Jumbo Veghel de
vraag stellen of zwarte lijsten worden aangehouden en/of bewaard en/of informatie vrij
uitwisselbaar is en als dat zo is, dan zal ik contact opnemen met “Kassa” om dit landelijk of
regionaal verder op te pakken. Aan u ook het verzoek een verklaring te geven!
 
De conclusie is dan ook dat het recente tweede geval van betrapping op diefstal erbij gehaald
wordt enkel en alleen in een poging om Westland Verstandig schade toe te brengen.
 
Van stelende raadsleden is kort en goed geen sprake, hetgeen ook u duidelijk moet zijn.
 
Ik moet wel nog melden dat onze fractie na de commotie die u teweeg bracht door uw
aantijgingen en die openbaar meende te moeten maken, tal van negatieve berichten over de
persoon en het bedrijf van Koornneef binnenkrijgt waar wellicht nog iets mee gedaan zal gaan
worden.
 
Slotopmerking
Wij deden navraag bij enkele andere supermarkten in Westland hoe zij omgaan met scanfouten.
Scannen houdt het risico in van scanfouten en dat wordt algemeen aanvaard. Voor Koornneef is
blijkbaar iedere scanfout diefstal en typeert zij degene die een scanfout maakt als crimineel, dief
en stelen, ook als de fout ontdekt wordt en alsnog wordt afgerekend. Gelukkig denken andere
supermarkten in Westland daar genuanceerder over. Zij regelen praktisch altijd en komt het te
vaak voor bij dezelfde klant, dan krijgt die klant een scanverbod.
 
Verzoek intrekking beschuldigingen
Mocht u / uw cliënte in het vorenstaande aanleiding zien uw mededelingen richting de Raad en
College in te trekken, dan verneem ik dat wel van u binnen zeven dagen na heden. Doet u / uw
cliënte dat niet, dan overweegt Westland Verstandig -naast de tuchtklachten tegen u die vandaag
zijn ingediend- verdere actie te voeren richting Jumbo en uw cliënte. Ook zullen we Jumbo
Veghel op de hoogte stellen dat deze zaken lopen en tevens zullen we de vragen over het
bekend zijn met “zwarte lijsten” aan haar stellen. Dit soort provocaties, vanwege een kwestie
waar Westland Verstandig volledig buiten staat en die enkel ongefundeerd gericht zijn op
beschadiging van Westland Verstandig, accepteren we zeker niet!
 
Inmiddels bevestigde de burgemeester in zijn brief van 16 augustus jl. dat u volstrekt ten
onrechte de Raad, College, fractievoorzitters en pers aanschreef. Het voorval heeft louter
betrekking op de rechtsverhouding tussen Koornneef en Nederpel. De gemeente is daar op geen
enkele wijze bij betrokken. Wellicht ziet u ook door deze brief in dat uw acties onterecht zijn en
enkel als doel hebben Westland Verstandig te schaden!
 
N.B.    Het winkelverbod aan de heer Nederpel wordt ten onrechte opgelegd, maar ik neem aan
dat u van mij aanneemt dat deze voortaan de voorkeur aan “Dirk” en “Albert” geeft.
 
 

Westland Verstandig wil komend half jaar verdere slagen maken met
buurtschouwen in onze dorpen en verder faciliteren van deelname
buurtbewoners aan groenonderhoud.
Een van de uitgangspunten van ons coalitieakkoord was om samen met onze inwoners een
verbeterslag te maken in de leefomgeving van onze openbare ruimte (meer en beter groen,
wegen, trottoirs). Extra aandachtspunt moet volgens Westland Verstandig zijn, dat vooral altijd
hun bladeren behoudende bomen moeten worden geplant. Niet alleen ook in de winter
aantrekkelijker, maar voorkomt ook irritatie van bladval.
 
Het groenonderhoud is al fors verbeterd in 2022/2023. Er zijn nog wel zo nu en dan opmerkingen
te horen, zeker in tijden van snelle groei. Ook de drastische wijze van snoeien van struiken maakt
veel inwoners te vaak verdrietig. Een goede uitleg vanuit de gemeente vooraf voorkomt vaak



ergernis. Westland Verstandig vindt dat elk groter groenonderhoud vooraf in een kort schrijven
moet worden aangekondigd en uitgelegd aan de buurtbewoners.
 
Het verlangen van verder en beter vergroenen is er bij veel inwoners. Daaraan zal meer
aandacht en geld vanuit de gemeente besteed moeten worden.
 
Daarnaast zal Westland Verstandig in de 2e helft van augustus starten met eigen buurtschouwen
in de 11 dorpen. Bewoners kunnen dan zelf ideeën kenbaar maken of verbetersuggesties doen,
die de fractie dan aan het bestuur kan doorgeven voor snelle uitvoering.
 
Ook willen steeds meer inwoners - wier handen jeuken om aan de slag te kunnen - groen in hun
buurt “adopteren” en het onderhoud zelf gezamenlijk uitvoeren. Westland Verstandig kreeg al tal
van verzoeken van groepen inwoners. Na overleg met het College werden die initiatieven
gefaciliteerd en konden afspraken gemaakt worden over “hoe”, “wat”, “waar” en “wanneer”. Dus
wil u dat ook samen met de buurt, laat het ons weten!
 
Voor Westland Verstandig is het een ideaal om te zien gebeuren dat steeds meer inwoners
samen zich gaan bezig houden met het openbaar groen in hun straat / hun plein / speelplek. Er is
bereidheid, kennis en enthousiasme genoeg bij onze inwoners, dus “gas op die lolly”. Wellicht net
als bij de zeer gewaardeerde buurtpreventen ook de “groenparades” gaan vormen.

Verslag over klachten en opgaven van Westlandse inwoners bij het Westland
Verstandig-meldpunt Onveilige verkeerssituaties en overlast
Westland Verstandig opende eind 2022 een meldpunt Onveilige verkeerssituaties en overlast.
Daarop kwamen ca. 150 meldingen van Westlandse inwoners. Het grootste deel van de
meldingen had betrekking op te snel rijden op Westlandse wegen in en rond de dorpen. Ook
werden vele meldingen gedaan over het te drukke verkeer omdat de vaak verouderde
wegenstructuur de uitbreiding van woningen niet aan kan, omdat de bestaande wegen niet
berekend zijn op de ontsluiting van zoveel woningen. Daarnaast kwamen meldingen binnen over
specifieke verkeersonveilige situaties binnen Westland. Alle meldingen geven we weer in
bijgaand verslag.
Westland Verstandig vindt dat gestart moet worden met de aanpak. Over te drukke wegen en ook
over te snel rijden op een groot aantal wegen in Westland wordt al heel veel jaren gesproken,
maar er gebeurt te weinig. Natuurlijk kan niet alles gelijk worden aangepakt, maar er moet wel
snel gestart worden met de verbetering. Voor de leefomgeving van onze inwoners zijn goede,
veilige wegen belangrijk.
Het verslag sluiten we af met 10 aanbevelingen, die we graag met het College en de
raadscommissie willen bespreken om de verdere aanpak vorm te geven. Uiteraard kunnen
inwoners nog steeds meldingen doen en het Meldpunt laten we nog openstaan tot eind 2023.
 

Westland Verstandig wil structurele aanpak eenzaamheid ouderen en wil dat
per 1 januari 2024 de huishoudelijke hulp een kwartier extra krijgt om “een
bakkie te doen”
In het coalitieakkoord is vanaf 1 januari 2024 begroot een bedrag van € 700.000,-- voor de
betaling van een kwartier extra huishoudelijke hulp voor een “bakkie” van de huishoudelijke hulp
met de klant. Eerdere invoering kon niet omdat deze extra inzet ook nog gepland moest worden
bij de verschillende zorgaanbieders. Westland Verstandig meent dat op deze wijze een
structurele aanpak gaat plaatsvinden, die ook het meest eenvoudig is en de betrokken senioren
ook het beste zal bevallen. Daarnaast blijven natuurlijk de bestaande voorzieningen zoals de
inzet van vrijwilligers bij Vitis doorlopen.

Westland Verstandig wil zo snel als mogelijk resultaat voor de bouw van woon-
zorgcomplexen à la de Berkenflat in meerdere dorpen in Westland en de
realisering van wooncomplexen waar Westlandse senioren samen willen gaan
wonen. Beide initiatieven verdienen meer prioriteit bij de gemeente
De 2e Berkenflat in ‘s-Gravenzande staat nu op stapel en moet er snel komen. Daarnaast zou dit
concept ook elders in Westland gerealiseerd moeten kunnen worden. Goedkope zelfstandige
woningen, huur, zorg op maat, gezamenlijke activiteiten, gezamenlijke recreatieruimtes, 24/7
beheer. De gemeente moet voor dergelijke appartementencomplexen geschikte locaties vinden
en dat moet mogelijk zijn. Daarbij kan ook de samenwerking worden gezocht met één van onze
woningcorporaties. Snelheid is wel geboden.
Hetzelfde geldt voor de vele lopende initiatieven voor groepswonen van senioren en medioren in
onze dorpen. Ook daar is het vinden van geschikte locaties een probleem. Westland Verstandig
vindt dat voor dergelijke initiatieven snel locaties moeten komen. Niet alleen voor de betrokken
inwoners goed, maar ook voor de doorstroming een goede zaak. Met prioriteit moeten deze
initiatieven door de gemeente gefaciliteerd worden.

Artikel 42-vragen aan College

7 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van

Klik hier voor het Rapport Onveilige Verkeerssituaties
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artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake de zoektocht naar geschikte hondenvelden in Westland
 
 
Vraag 101 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Al een aantal keren hebben wij aangedrongen als Westland Verstand op het aanwijzen van meer
hondenuitlaatplaatsen in Westland. Daar blijkt behoefte aan te zijn en het College is daar mee
bezig. Begin van het jaar is dit nog een keer gevraagd en toen werd aangegeven dat de vraag
overbodig was omdat er toch aan gewerkt werd. Inmiddels zijn we meer dan een half jaar verder
en inwoners vragen ons hoe het staat.
 
Dit leidt tot de volgende vraag:

Kan het College aangeven hoe ver het staat met zoektocht naar geschikte
hondenuitlaatplaatsen in Westland vanwege de grote behoefte die blijkt te bestaan?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

10 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake inrichting en gebruik Vredebestlaan in Poeldijk
 
Vraag 102 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Al heel lange tijd is onze fractie bezig met de Vredebestlaan en de wijze van gebruik van die
laan. Vorige week heeft een inloopavond plaatsgevonden over de reconstructie, maar dat betrof
niet zo zeer het gebruik.
 
De afgelopen jaren zijn een aantal alternatieve wegen ontwikkeld voor de ontsluiting van
vrachtverkeer zoals onder meer de Leeuwenhorstlaan. De wethouder heeft een aantal keren
maatregelen toegezegd en ook dat het eerste stuk van de Vredebestlaan tot in ieder geval de
Bloemenstraat vrijgemaakt zou worden van vrachtverkeer. Vorige week is de Leeuwenhorstlaan
weer opengegaan en op zich is dat toch een mooie gelegenheid om het vrachtverkeer om te
leiden. De wethouder heeft dat ook al eerder beloofd te gaan doen, maar blijkbaar wordt dat niet
gedaan.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Wanneer wordt het vrachtverkeer over de Vredebestlaan omgeleid over de
Leeuwenhorstlaan, zodat ook de Leeuwenhorstlaan gebruikt wordt waarvoor die is
aangelegd?
Aan de bewoners is beloofd dat dat op korte termijn zou gebeuren en die belofte dateert al
van 2 jaar geleden. Kan direct na de zomer die belofte worden ingewilligd?
Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat de
reconstructiewerkzaamheden in 2025-2026 niet kunnen worden afgewacht voordat deze
maatregel genomen wordt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

11 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake slordige en chaotische toestand rond Jumbo Naaldwijk op openbaar gebied
 
 
Vraag 103 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie krijgt de laatste weken klachten over de situatie rond de al lang voltooide bouw
Jumbo Naaldwijk. Zie de foto’s met bouwhekken die al vele maanden er staan en nog steeds af
te maken zaken. Er worden bij de gemeente vele klachten en meldingen gedaan maar zonder
enig resultaat. De chaotische aanblik en onnodige afsluitingen veranderen niet en ook
buurtbewoners klagen hierover.
 
Ook wordt nog steeds ernstige overlast ervaren van de bevoorradingsauto’s die te weinig ruimte
hebben om de manoeuvreren.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
1.       Is uw College bekend met deze situatie en waarom wordt dit niet aangepakt nu de Jumbo
toch al heel veel maanden geleden de Jumbo heeft geopend en de werkzaamheden heeft
afgerond?
2.       Waarom komt de gemeente zelf niet tot actie in een situatie als deze en welke afspraken
heeft de gemeente met de ontwikkelaar gemaakt?
 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.



12 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake wijze van reconstrueren wegen in Westland
 
 
Vraag 104 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door bewoners van de Herenstraat in Wateringen die ons bijgaande
tekeningen ter hand stellen. Blijkbaar is ook bij de Herenstraat het voorlopige plan om fietsen en
parkeren om te keren zoals dat ook bij de Koningin Julianaweg in ’s-Gravenzande is gedaan en
waar bewoners heel ongelukkig mee zijn vanwege de verkeersonveiligheid die het gevolg
daarvan is. Stilstaande auto’s zijn een gevaar voor fietsers, spiegels worden aan de buitenzijde
van de weg afgereden omdat de wegen te smal worden, terwijl ook er een volstrekt
onoverzichtelijke situatie ontstaat bij woningen die toegang hebben tot de openbare weg en bij
zijwegen.
 
De constructie van de omkering parkeerplaatsen en fietsen lijkt correct bij lange doorgaande
wegen zonder heel veel zijwegen en bij een strook die voldoende breed is tussen het fietspad en
de geparkeerde auto’s. Als dat niet het geval is, dan geeft dat vorenstaande problemen.
 
Nu blijkbaar ook bij de Herenstraat weer dit soort onveilige reconstructies voorliggen, is de vraag
in welke gevallen dat nog meer het geval is in Westland. Er gebeurt al heel weinig aan wegen, te
weinig naar het oordeel van Westland Verstandig, en wat er gebeurt is dan ook nog niet correct,
althans daar zijn de bewoners niet blij mee en terecht omdat iedereen kan zien en begrijpen dat
het verkeersonveilig is.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Klopt het dat voor de Herenstraat in Wateringen eveneens plannen bestaan om
reconstructies te gaan toepassen met omkering fietsen en parkeren?

2. Klopt het dat bij de Herenstraat ook nog eens heel veel parkeerplaatsen worden
opgeofferd vanwege die systematiek?

3. Klopt het ook dat de Herenstraat zelf dan nog smaller gaat worden dan hij nu al is
waardoor ofwel verdere verkeersopstoppingen zullen ontstaan ofwel als het niet druk is,
een racebaan net zoals bij de Koningin Julianaweg in ’s-Gravenzande zal ontstaan?

4. Hoeveel plannen zijn er nog meer in Westland waar de omkering parkeren / fietsen voorligt
en kan het College aangeven in welke gevallen daar sprake van is en wanneer die
plannen ter uitvoering gebracht worden en of deze nog voor wijziging vatbaar zijn?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

13 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake kruising Dijkweg / N213
 



Vraag 106 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie heeft al een aantal keren aandacht gevraagd voor de kruising Dijkweg / N213. Te
snel rijden, teveel lawaai en heel veel overlast voor de omwonenden.
 
De wethouder heeft eerder toegezegd dat er camera’s zouden komen, maar die verschijnen
maar niet. Elders op de N213 zijn dergelijke camera’s wel heel snel geplaatst. Waarschijnlijk gaat
de Provincie daarover, maar de gemeente kan dat van de Provincie verlangen en dat was ook de
stand van zaken al weer geruime tijd geleden. Ook op dit dossier zien we te weinig actie en te
weinig voortvarendheid.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Waarom wordt geen actie ondernomen middels onder meer flitspalen om de kruising
Dijkweg / N213 nu eindelijk eens aan te pakken?

2. Er zou ook sprake zijn van het plaatsen van geluidschermen, maar ook die zien we maar
niet komen. Hoe staat het daarmee?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

13 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake klachten over de wijze waarop de gemeente omgaat met klachten / meldingen /
ideeën
 
Vraag 107 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Nog steeds komen er bij onze fractie klachten binnen over de wijze waarop de gemeente omgaat
met klachten / meldingen / ideeën. Als dat telefonisch gebeurt, dan wordt nog steeds aangegeven
dat telefonische meldingen niet afdoende zijn en dat men moet melden via een digitaal formulier.
Nou kunnen een groot aantal melders dat laatste niet omdat zij niet over de mogelijkheden
beschikken, terwijl een aantal anderen dat ook vreemd vinden omdat zij vinden dat een
telefonische melding toch ook afdoende moet zijn.
 
Westland Verstandig vindt in feite dat ook telefonische meldingen in het systeem moeten kunnen
worden opgenomen zodat iets met de melding / klacht / idee gebeurt.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Is het College bereid om de dienstverlening richting onze inwoners zo in te richten dat ook
telefonische meldingen mogelijk zijn en dat zo nodig de telefonische melding bevestigd
wordt aan de betreffende melder / klager / ideevormer en dat dan aan degene die
telefonisch meldt de vraag wordt voorgelegd hoe dat het beste kan, ofwel per mail ofwel
een brief die met de postduif bezorgd wordt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

14 juli 2023
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanstelling coördinator voor wijk- en buurtverenigingen Westland
 
Vraag 108 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In Westland zijn een aantal wijkverenigingen actief en handhaven en verbeteren de leefbaarheid
van delen van dorpen. Zij doen dat door activiteiten te organiseren, door inwoners te betrekken
bij hetgeen van belang is voor de wijk, maar ook door het behartigen van de belangen van leden.
Zij doen dat onder het motto “voor elkaar, met elkaar”. Ook organiseren wijkverenigingen
inzamelacties, bijvoorbeeld voor de Voedselbank in de betreffende wijk en ook dat is een goede
samenbinder. Dit soort wijkverenigingen wordt geleid door vrijwilligers die daar in een aantal
gevallen best wel veel tijd aan besteden.
 
Een goed voorbeeld van een wijkvereniging is de Wijkvereniging Druivenblok in Wateringen waar
bezielende bestuurders op vorenstaande wijze inhoud geven aan de wijkverenigingen.
 
Vanuit de wijkverenigingen komt de wens om een coördinator bij de gemeente te krijgen zoals
dat voorheen ook het geval was. Met die coördinator kunnen bepaalde zaken dan besproken
worden en kunnen korte lijnen tussen de gemeente en de betreffende wijkvereniging worden
aangehouden.
 
Dit leidt tot de concrete vragen:

1. Onderstreept uw College met Westland Verstandig het belang van wijkverenigingen in de
Westlandse dorpen?

2. Is het College bereid om een coördinator aan te stellen voor alle wijkverenigingen in
Westland, die dan faciliterend kan zijn en ook mogelijkerwijs bruggen kan vormen tussen
de diverse wijkverenigingen zodat men van elkaars handelen en activiteiten wellicht kan
leren?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

14 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de



Raad inzake herinrichting zogenaamde Mumsenplein ‘s-Gravenzande
 
Vraag 109 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie is benaderd door een aantal bewoners van de Mumsenstraat / Prof. Van Arkelstraat
in ’s-Gravenzande met het verzoek te bezien in hoeverre het zogenaamde Mumsenplein
heringericht kan worden. Nu kan menigmaal de vuilniswagen bochten niet halen omdat auto’s
vervelend geparkeerd staan. Ook staan er auto’s vaak maandenlang en dat zijn met name auto’s
met een buitenlands kenteken. Die zouden eigenlijk door de gemeente verwijderd moeten
worden, althans de eigenaar zou een bericht moeten ontvangen dat deze auto’s op die plek niet
gewenst zijn en verplaatst moeten worden naar elders. Openbare parkeerplaatsen zijn geen
garages voor het langdurig laten staan van auto’s die voor de rest niet gebruikt worden.
 
Verder zou het Mumsenplein een opknapbeurt moeten krijgen en zouden wellicht de aanwezige
afvalcontainers verplaatst kunnen worden naar een andere plek en zou ook de toegangspoort tot
het speelterrein verdere aanpassing behoeven. Dit is een kwestie van uitwerking uiteraard.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bereid om in overleg met de omwonenden van het Mumsenplein te komen
tot een herinrichting van dat plein, zodat ook wellicht meer parkeerplaatsen kunnen
ontstaan en er een veel leuker en effectiever plein ontstaat?

2. Als het College het vorenstaande bevestigend beantwoordt, wanneer zou dat dan kunnen
geschieden?

 
(De gegevens van de bewoners heeft onze fractie en deze kunnen aan het College verstrekt
worden.)
 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

18 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake voortgang woningbouwplannen Wateringen-Noord
 
 
Vraag 112 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Al vele jaren wordt een plan gemaakt voor woningbouw in Wateringen-Noord tussen de
Erasmusweg / Ambachtsweg / Poeldijkseweg. De aantallen woningen zien we steeds toenemen,
maar duidelijke voortgang in de plannen is er niet, althans is voor de Raad niet inzichtelijk. Ook is
niet echt duidelijk wat er nog over is van de aanvankelijke plannen van uitsluitend sociale
woningbouw op de zgn. Lelytuin.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Hoe ver staat het met dit plan en wanneer kan de eerste paal geslagen worden? Als dat
niet snel kan gebeuren wat is nodig om snel tot de bouw te komen van de goedkopere
huizen?

2. Wat is de reden dat het allemaal zo lang duurt en het aantal woningen steeds maar weer
stijgt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

19 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake noodzaak voor de doorbelasting van retributierechten bij vestiging van opstalrecht
voor maatschappelijke instellingen
 
 
Vraag 113 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt geconfronteerd met een aantal vragen over verschuldigde retributierechten bij
de vestiging van opstalrecht bij maatschappelijke instellingen en voor gebouwen die niet-
commercieel worden aangewend. Voor sportverenigingen is er wel een mogelijkheid om geen
retributie te heffen, maar voor de hiervoor genoemde instellingen zou dat niet mogelijk zijn.
 
Westland Verstandig vindt dat een dergelijke jaarlijkse retributiebijdrage niet gewenst is als het
gebruik van het betreffende gebouw van algemeen nut is, dan wel niet-commercieel gebeurt.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bereid om alsnog te bezien de mogelijkheden om een retributievrijstelling te
geven, dan wel zorg te dragen dat geen retributiebijdrage verschuldigd is bij de vestiging
en het hebben van een opstalrecht, dan wel welk recht dan ook binnen de gemeente
Westland?

2. Kan met de betreffende betalers contact worden opgenomen, zulks teneinde te
bewerkstelligen dat geen bijdrage meer verschuldigd zal zijn?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

20 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van



artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake evenementen in Westland en de meldingen en tijdige vergunningverlening
 
Vraag 114 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Geregeld worden bij de fractie van Westland Verstandig problemen gemeld inzake de
vergunningverlening voor evenementen of het al of niet doen van meldingen.
 
De indruk bestaat dat nog lang niet alles goed en snel verloopt. Zo worden tijdig aangevraagde
vergunningen voor evenementen vaak enkele dagen voor het evenement pas afgegeven of
worden evenementen gehouden zonder dat omwonenden op de hoogte zijn en is vergeten een
melding dan wel een aanvrage te doen.
 
Ook zien we dat door de gemeente plotsklaps voorwaarden aan de vergunning verbonden
worden die belastend kunnen zijn voor de organisatie zonder dat de organisatie daar in gekend
werd. Zo deed één van de wethouders aan omwonenden van Waterpop de toezegging dat
tijdens het evenement door de tijdelijke afzetting van de Heulweg kan worden gereden, terwijl in
alle jaren hiervoor de omwonenden hun auto zonder problemen buiten het afgezette deel van de
Heulweg konden plaatsen, hetgeen geen problemen opleverde. Deze voorwaarde in de
vergunning is niet nodig en geeft alleen maar onnodige stress bij de organisatoren.
Aansprakelijkheidsvraagstukken doen zich dan voor. Gezien het feit dat de vergunning pas deze
week verleend werd aan Waterpop kan de organisatie niets anders dan maar akkoord gaan. De
reden van opname van de voorwaarde zou de toezegging van één van de wethouders zijn aan
een omwonende. Het is wel heel kort door de bocht en geen probleem oplossend om dan een
voorwaarde op te nemen.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Klopt het dat evenementenvergunningen nog steeds te laat worden verleend / afgegeven
en zo ja, wat is de reden? Verbetering werd toegezegd en wat is de reden dat nog steeds
alles niet goed verloopt? Hoe en wanneer wel verbetering?

2. Klopt het dat het College eenzijdig voorwaarden kan toevoegen als daar om gevraagd
wordt door een derde en klopt het dat voor dergelijke voorwaarden niet de aanvrager en
de politie om hun oordeel wordt gevraagd? Realiseert het College zich dat organisatoren -
als de vergunning enkele dagen voor het evenement wordt toegezonden- geen kant meer
op kunnen?

3. Klopt het dat ook als geen melding gedaan wordt van een evenement, omwonenden die
niet bekend zijn met een evenement te horen krijgen “Jammer voor u en volgende keer
beter”. Waarom wordt niet direct opgetreden?

4. Onze fractie wil graag geloven, zoals eerder door de burgemeester werd verwoord, dat op
de afdeling waar de evenementen behandeld worden grote druk staat, maar meent ook dat
verwacht mag worden dat correct gehandeld wordt en dat dat betekent tijdige afgifte,
handelen volgens de regels en niet plotsklaps, zonder dat de aanvrager dat bekend is,
bezwarende condities opleggen alleen omdat één van de wethouders aan derden
toezeggingen deed die beter niet gedaan hadden kunnen worden. Hoe kan dit laatste
worden doorgevoerd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

20 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake vervelende communicatie vanuit de gemeente en onnodig traineren verzoeken
inwoners
 
 
Vraag 115 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie sprak op ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande met bewoners uit de Verhulstlaan in ‘s-
Gravenzande waar sedert 2020 een eengezinswoning wordt bewoond door 6 tot 8
arbeidsmigranten van een de gemeente bekend uitzendbureau in Westland. Voor bewoning is
zonder meer een omzettingsvergunning nodig die er niet is en ook niet gegeven zal kunnen
worden. Sprake is van bewoning door meer dan 1 huishouden en dus illegaal. De bewoners zijn
al sedert 2020 bezig om de gemeente te bewegen tot handhaving. Nu al meer dan 3 jaar worden
de bewoners aan het lijntje gehouden.
 
Op 17 maart 2020 deelt het College mede dat een onderzoek wordt ingesteld dat 8 weken zal
duren en daarna valt het College stil. Na vele verzoeken van de bewoners ontvangen zij op 17
juli 2023 een brief van het College dat … er een onderzoek wordt ingesteld dat meer dan 8
weken zal duren. Bewoners furieus en terecht. Dit kan echt niet. De strijdige bewoning is
eenvoudig te constateren door raadpleging van de registers, ter plekke een onderzoek te doen
ofwel bij het bekende uitzendbureau navraag te doen over deze illegale bewoning van een
schaarse woning.
 
Westland Verstandig acht deze gang van zaken -zacht gezegd- niet correct en steekt schril af
tegen gevallen waar het College met gestrekt been ingaat in soortgelijke situaties en zelfs ook
optreedt in gevallen die veel minder ernstig lijken dan de bewoning door 6/8 arbeidsmigranten
van een woning midden in een woonwijk. De bewoners ondervinden heel veel overlast van de
bewoning en vandaar dat ze onze fractie benaderen om actie.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is vorenstaande casus bekend en is het College het met onze fractie eens dat onze
inwoners een betere behandeling verdienen en niet aan het lijntje mogen worden
gehouden?

2. Hoe is het mogelijk dat dezelfde medewerker de brief van 2020 en de brief van 2023
schrijft en wordt het niet de hoogste tijd dat hier een veel strakkere aansturing plaatsvindt
omdat dit soort brieven het imago van de gemeente ernstig schaadt? Hoe gaat het College
dat doen?

3. Wat gaat het College doen richting bewoners om dit weer goed te maken? Is het College
het met onze fractie eens dat binnen 1 uur bekend kan zijn hoe de bewoning plaatsvindt



(kennisname van de registers door gemeente, controle ter plekke en navraag bij het
bekende uitzendbureau)?

4. Als het juist is wat de bewoners aangeven, wat zijn dan de gevolgen voor dit
uitzendbureau dat illegale situaties creëert en laat voortduren en zich niks aantrekt van
klachten van buurtbewoners?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

 
20 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake blijvende klachten over niet goede dienstverlening vanuit de gemeente
 
 
Vraag 116 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie blijft, zeker nu in deze zomertijd, overladen worden met klachten over niet adequaat
reagerende gemeente. Het gaat dan met name op het gebied van de uitvoering regelmatig fout.
 
Zo doet zich in De Lier aan de Leeuweriklaan het navolgende voorval voor. Dit staat niet op
zichzelf, er zijn meerdere voorbeelden en we proberen dat ook intern bij de gemeente aan te
kaarten, maar daar volgt weinig c.q. te weinig respons op.
 
Op 3 juli hebben de bewoners net als vorig jaar een klacht ingediend omdat de sloot achter de
woningen niet meer kan doorstromen omdat de sloot vol met riet staat. Zeker in deze tijd van
botulisme is dat best een probleem. Op die klachtmail is geen enkele reactie gekomen. De zaak
is wel urgent uiteraard.
 
Vorig jaar is na de zomer het riet weggehaald en toen hebben de bewoners nog aangegeven aan
degene die het werk uitvoerde om het riet met wortel en al eruit te halen, maar dat deed men niet
en vandaar dat dit jaar de overlast nog veel groter is. Wel is op 4 juli gestart met het weghalen
van het riet, maar ze hebben maar de helft weggehaald omdat dat de opdracht was. De andere
helft zou van de bewoners zelf zijn, maar de bewoners hebben steeds aangegeven dat de
gemeente de rietplanten heeft neergezet en dus ook dezelfde rietplanten als ze dan uitdijen,
moeten weghalen. Dat is ook vorig jaar gebeurd door de gemeente. De bewoners vinden dus
primair dat dat door de gemeente had moeten gebeuren, maar als de gemeente van oordeel is
dat dat niet door de gemeente zelf moet gebeuren, dan hadden de bewoners gaarne dat vooraf
geweten en had mogelijkerwijs overleg kunnen plaatsvinden over het betalen van een kleine
bijdrage door de bewoners om het probleem radicaal en goed op te lossen.
 
Overigens zijn de bewoners van mening dat zij niet over de sloot gaan, maar alleen over de
beschoeiing. De gemeente moet dus al het riet weghalen. Ook hierover is wederom geklaagd,
maar ook daarop natuurlijk geen reactie.
 
Hier gaat het om twee zaken. Allereerst de weigering om te reageren op klachten en vervolgens
een uitvoering te doen die niet logisch en niet redelijk is en ook niet in het belang van de
gemeente of in het belang van de bewoners is.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Gaat het College vorenstaande situatie oplossen door alsnog alle riet weg te halen?
2. Waarom wordt niet adequaat gereageerd op klachten vanuit bewoners over zaken die

spoedeisend zijn en waarom wordt niet op deugdelijke wijze gecommuniceerd met
bewoners?

3. Betekent deze wijze van aanpak niet dat er nog veel meer nodeloze tijd van de ambtelijke
organisatie nodig is dan wanneer men direct na de klacht reageert en ook daadwerkelijk
de klacht ter hand neemt en oplost?

4. Wat doet het College eraan om binnen de organisatie strakkere lijnen te gaan hanteren,
zodat dit soort uitwassen niet meer voorkomen?

5. De inwoners vertrouwen ons als gemeentebestuur, maar dan moet dat vertrouwen ook
waargemaakt worden. Is het College het daarmee eens?

6. Is het College het ook met de fractie van Westland Verstandig eens dat vorenstaand
voorbeeld niet op zichzelf staat, maar dat er bij voortduring zaken niet op orde zijn daar
waar dat wel op een gemakkelijke manier te organiseren zou zijn. Is het College het
hiermee eens?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

21 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake al jaren leegstaand pand te De Lier aan de Hoofdstraat en nieuwbouw
 
 
Vraag 117 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij onze fractie komen berichten binnen van Lierse inwoners over de stagnatie in de nieuwbouw
op de plek aan de Hoofdstraat tegenover de nieuwbouw oude gemeentehuis en waar voorheen
een assurantiekantoor zat. Gezien de locatie zouden daar woningen, waar veel vraag naar is,
hoogst gewenst zijn.
 
Navraag wijst uit dat de woningbouwplannen stuiten op onwil vanuit de gemeente. De gemeente
wil op die plek alleen huurappartementen en beneden kantoor en mogelijk detailhandel. Westland
Verstandig acht het moment gekomen om nu eindelijk eens te komen tot actie. Opvallend is dat
de gemeente zelf op de plek van het voormalige gemeentehuis wel akkoord ging met
koopappartementen en nu daar van afwijkt. Ook lijkt een concentratie van winkels in de



Hoofdstraat bij te dragen aan een gezellig winkelcentrum zodat niet valt te begrijpen waarom nu
aan dit pand specifieke voorwaarden worden gesteld. Als huurappartementen niet realiseerbaar
zijn, dan zal om pragmatische redenen voor koopappartementen gekozen moeten worden. Als op
de begane vloer enkel woningen realiseerbaar zijn, dan moet daar ook voor  gekozen worden.
 
Westland Verstandig is voor een aanpak die op korte termijn tot resultaat leidt en wenst dat
gestopt wordt met verder traineren van dit soort plannen. De enige eis die belangrijk is, is dat het
te realiseren plan goed ingepast wordt in de omgeving, dus niet te massaal en te hoog, en dat
het past in de omgeving. Huur of koop mag niets uitmaken en ook als er woningen in de plint
(begane vloer) moeten komen, dan zal daarmee akkoord gegaan moeten worden. Hetzelfde
geldt voor de parkeereis en ook daar zal pragmatisch mee omgegaan moeten worden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Klopt het dat de geplande nieuwbouw stagneert door vorenstaande eisen van de
gemeente Westland?

2. Zo ja is het College het dan met de fractie van Westland Verstandig eens dat op zo kort
mogelijke termijn dit al te lang leegstaande pand vervangen moet worden door een
appartementencomplex met koopappartementen?

3. Waarom denkt het College nog steeds zo beperkt en wordt niet geluisterd naar het gezond
boerenverstand en wordt niet op resultaat gewerkt, los van allerlei regeltjes die ons ook
niet veel verder brengen?

4. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat nu op de kortst
mogelijke termijn de bestemming van het perceel gewijzigd moet worden en dat het
College meewerkt aan de komst van woningen op deze plek voor onder meer senioren? Is
deze locatie niet geschikt voor het initiatief van Lierse senioren om een
groepswoonappartementencomplex op deze plekke te realiseren en dat snel te doen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

21 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake wegvallen zwembad Westerhonk
 
 
Vraag 118 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt wederom benaderd door familieleden van bewoners van het Westerhonk die
zich ernstig ongerust maken over het wegvallen van het zwembad eind van dit jaar. Eerder dit
jaar heeft Westland Verstandig daarover vragen gesteld en de wethouder zou contact opnemen
met ’s Heeren Loo om te bezien wat er mogelijk is. Uiteraard betreft het geen zwembad wat door
de gemeente beheerd wordt, maar het is wel in het belang van Westland dat mogelijkerwijs het
zwembad behouden wordt. Circa 400 kinderen maken gebruik van het zwembad en ook is
bekend dat mensen van buiten van dat zwembad gebruik maken.
 
Daarnaast vragen familieleden van de bewoners zich af wat voor werkzaamheden allemaal
plaatsvinden op het terrein en wat de plannen zijn van Westerhonk. Daar moet de gemeente ook
inzicht in hebben en wellicht is het goed om daarover meer duidelijkheid te geven.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Welke resultaten heeft het College geboekt met het overleg met ’s Heeren Loo over het
openhouden van het zwembad en kan daarover op korte termijn bericht gegeven worden
aan de Raad?

2. Welke plannen zijn er op het terrein van ’s Heeren Loo en kunnen deze meer bekend
gemaakt worden ofwel door de gemeente ofwel door ’s Heeren Loo, zodat familieleden van
bewoners die daar wekelijks meerdere keren komen, zich niet steeds hoeven af te vragen
wat er gaat gebeuren op het terrein van Westerhonk?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

25 juli 2023

 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake verdere concretisering beveiligde fietsenstallingen
 
 
Vraag 119 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Westland Verstandig heeft al meerdere malen gevraagd, net zoals ook andere fracties dat deden,
om meer beveiligde fietsenstallingen aan het strand, maar ook in de dorpen van Westland en
wijst er nogmaals op er grote behoefte bestaat bij onze inwoners om veilig hun fiets te parkeren.
 
Het veilig parkeren van fietsen zal het nog aantrekkelijker maken om de fiets te gebruiken. Eerder
heeft onze fractie al erop gewezen dat het plaatsen van camera’s wellicht een oplossing is omdat
permanente persoonsbezetting financieel niet aantrekkelijk is.
 
Ook is een andere methode mogelijk. Bij deze vraag worden gevoegd foto’s van
fietsenstallingsboxen zoals deze door de Nederlandse Spoorwegen worden ingezet bij bepaalde
stations. Het zou wellicht dan ook mogelijk zijn om een kleine vergoeding voor het gebruik van
een dergelijke fietsenbox te rekenen. Via een technisch systeem zou het mogelijk moeten zijn om
de fietsenbox te gebruiken, af te sluiten en daarna de fiets weer veilig eruit te kunnen halen.
 
Op korte termijn zou dit toch gerealiseerd moeten kunnen worden omdat voor het plaatsen geen
omgevingsvergunning nodig is en plaatsing niet al te omslachtig lijkt.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:



1. Is het College bereid om eventueel bij wege van pilot in één van de dorpen en in ieder
geval bij een aantal strandslagen dergelijke boxen te plaatsen, dan wel er achteraan te
gaan of een bedrijf eventueel geïnteresseerd is in het plaatsen van dergelijke boxen?

2. Is het College bereid ook verder uit te werken hoe een en ander het beste technisch in de
markt gezet kan worden, waarbij vooropstaat dat de fietser die in een dergelijke box zijn
fiets parkeert, ervan verzekerd is dat deze er nog staat als hij weer terug komt van de
wandeling, dan wel van het winkelen?

Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

1 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake snelle aanpak Voorstraat in Poeldijk
 
 
Vraag 120 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
In het coalitieakkoord is onder de snel voor mekaar punten de verdere verfraaiing van de
Voorstraat in Poeldijk opgenomen. Helaas is er nog weinig concreets uitgevoerd. Terecht wordt
vanuit Poeldijk de vraag aan onze fractie gesteld hoe het staat met het “opleuken” van deze voor
Westland authentieke straat.
 
Ook wordt ons de vraag gesteld wanneer nu concreet iets gaat gebeuren met het voormalige
Dario Fo gebouw, waar appartementen voor senioren gepland zijn. Dat gebouw - eigendom van
de gemeente - staat toch al te lang te wachten op een definitieve invulling.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Wanneer wordt de Voorstraat incl. pleintje door de gemeente beetgepakt en wordt het
coalitieakkoord uitgevoerd?

2. Waarop wacht de realisering van de woningbouw in het voormalige Dario Fo gebouw en
waarom kost realisering zo veel tijd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

4 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Uitvoering subsidieregeling duurzaamheidsmaatregelen
 
 
Vraag 121 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
De Raad heeft op initiatief van de fracties van Westland Verstandig, GBW en VVD de subsidie
voor inwoners die duurzaamheidsmaatregelen aan hun woning wilden treffen, ingevoerd. Na
enkele dagen was het maximumbedrag van 1 miljoen euro’s al aangevraagd. De motie van
Westland Verstandig de bij onze inwoners zeer geliefde regeling uit te breiden met nog eens 1
miljoen euro’s werd alleen door Westland Verstandig gesteund. De eenmalige financiering van de
extra 1 miljoen kon erg eenvoudig kunnen plaatsvinden uit het (onverwachtse) zeer positieve
resultaat over 2022 (8.5 miljoen toevoeging aan de algemene reserve) vond Westland
Verstandig. Andere partijen spraken echter over cadeautjes voor onze inwoners. Westland
Verstandig vindt dat enkel op deze wijze de Gemeente iets kan doen aan hogere lasten bij onze
inwoners door oplopende energieprijzen. Ook wordt door de Gemeente iets gedaan aan
verduurzaming en levert ze een prikkel voor onze inwoners om duurzaamheidsmaatregelen aan
hun woning te treffen. De volgende vragen:
 

1. Hoeveel aanvragen zijn ingediend, toegekend en afgewezen en hoeveel procedures lopen
er?

2. Welk bedrag is gemoeid tot nog toe en kan het College een overzicht geven van de al
uitbetaalde bedragen, de bedragen die wel aangevraagd zijn en nog in procedure zijn en
de bedragen die uiteindelijk toch niet toegekend worden? Is het bedrag van 1 miljoen
euro’s aan de uitvoering besteed?

3. Blijkbaar worden aanvragen geweigerd in die gevallen waarin sprake is van een agrarische
bedrijfswoning of een voormalige agrarische bedrijfswoning terwijl in de verordening deze
categorie niet wordt uitgezonderd. Waarop baseert het College deze weigeringen en kan
dat worden teruggedraaid?

4. Bij de vaststelling van de verordening heeft het College toegezegd dat ruim zou worden
omgegaan als al voor de inwerkingtreding van de verordening de
duurzaamheidsinvestering gedaan was. Houdt het College daar wel rekening mee?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 



7 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Over meer gerichte dienstverlening vanuit de Gemeente
 
Vraag 122 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In het coalitieakkoord “Aan de slag. Voor Westland” is een van de belangrijkere punten de meer
gerichte dienstverlening aan onze inwoners / ondernemers / verenigingen: in het akkoord worden
onder meer genoemd zaken “niet moeilijker maken dan nodig” en “als Gemeente zelf de regie
houden en zo min mogelijk gemeentelijke taken uitbesteden aan externen”, en “afgifte van
meerjarige vergunningen om het initiatiefnemers gemakkelijker te maken”. Westland Verstandig
wil weten hoe het met de effectuering van deze punten staat. Duidelijk was de roep in het
coalitieakkoord om een andere nieuwe werkwijze! Onze fractie krijgt nog steeds klachten over
veel te stroperige, te ingewikkeld gemaakte procedures om een vergunning / toestemming van de
Gemeente te krijgen, de rol van externe adviseurs zoals de Omgevingsdienst Haaglanden die
veelvuldig te veel onnodige en overbodige eisen en onderzoeken wenst die voor de betreffende
aanvrage niet nodig en niet opportuun lijken. Onze verenigingen die toch nog steeds jaarlijks
vergunningen moeten aanvragen die dan ook nog veelvuldig te laat worden afgegeven, nadat
ook vaak weer overbodige eisen / verzoeken vervuld moesten worden.
 
Natuurlijk moet ook de Gemeente zich aan de Wet houden maar de indruk bestaat dat de
Gemeente niet het gezond boerenverstand volgt maar steeds de meest vergaande wettelijke
eisen wenst te volgen ook als deze strikt genomen niet gelden omdat alleen sprake is van een
tijdelijke vergunning of een vergunning die al vele malen eerder is verstrekt.
 
Vragen:
 

1. Is het College het met Westland Verstandig eens dat op korte termijn merkbaar zou
moeten worden hetgeen in het coalitieakkoord op pag. 13 is aangegeven en dat de
werkwijze nog niet voldoende is aangepast?

2. Wat gaat het College verder doen op korte termijn aan de werkwijze en houding van de
Gemeente zodat niet alles moeilijker gemaakt wordt dan nodig, geen onnodige eisen
worden gesteld en ook het inschakelen bij aanvragen van inwoners / ondernemers van de
Omgevingsdienst Haaglanden wordt teruggedrongen en onze medewerkers meer zelf
kunnen afdoen?

3. Welke maatregelen gaat het College nemen om te bewerkstelligen dat direct bij een
aanvrage van een inwoner / ondernemer duidelijk gemaakt wordt welke eisen /
onderzoeken nodig zijn zodat het steeds weer stellen van aanvullende eisen niet gebeurt?

4. Welke concrete plannen heeft het College om intern een andere wind te laten waaien
waardoor de goed doordachte uitgangspunten van het coalitieakkoord worden uitgevoerd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

7 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Nog een onveilige verkeerssituatie bij Maasdijk en de afrit naar het dorp vanaf de
Maasdijk
 
 
Vraag 123 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie stelde het rapport onveilige verkeerssituaties in Westland op naar aanleiding van
meldingen zoals deze bij het Westland Verstandig meldpunt binnenkwamen vanaf eind 2022. We
zonden het rapport met aanbevelingen toe aan de Griffie om het ter bespreking met de
Wethouder te agenderen voor de Cie Ruimte.
 
Inmiddels komen nieuwe meldingen binnen waaronder het te hard doorrijden vanaf de Maasdijk
naar de onderweg en daarmee een zeer onveilige verkeerssituatie creërend. Daar moet op korte
termijn iets aan de gedaan worden. Niet alleen betere handhaving maar wellicht een aanpassing
waardoor hard rijden niet meer mogelijk is. Eerder werd een smiley geplaatst maar die werkt niet
meer.
  
Vragen:
 

1. Is vorenstaande situatie uw College bekend en welke concrete maatregelen kunnen
genomen worden om een eind te maken aan de huidige verkeersonveilige situatie?

2. Is het College / Wethouder in staat en bereid om ook deze kwestie te bespreken tijdens de
Cie vergadering waarin het rapport onveilige verkeerspunten Westland besproken wordt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
 

27 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Herhaald verzoek inspanning Gemeente om zwembad in Westerhonk te behouden
 
Vraag 124 2022-2026
 
Edelachtbaar College,



 
In het voorjaar stelde Westland Verstandig aan het College de vraag wat de Gemeente kan doen
om het zwembad op Westerhonk te behouden. ’s Heeren Loo had aangekondigd eind 2023 het
zwembad te willen sluiten vanwege de oplopende energiekosten. Het zwembad is geen
verantwoordelijkheid van de Gemeente, maar we constateren wel dat veel
gebruikers/bewoners/Westlandse familieleden van bewoners erg verdrietig zijn als het zwembad
zou sluiten. Nadat eerder al de manege en andere voorzieningen op Westerhonk zijn
weggehaald maakt het sluiten van het zwembad extra triest. Gezien de hogere temperatuur van
het zwemwater kunnen de meeste gebruikers niet terugvallen op een van de andere zwembaden
in Westland. De vraag is ook of de kostenreden - nu de energieprijzen weer gedaald zijn - nog
wel opgaat.
 
Uw College heeft toegezegd met het Westerhonk contact te hebben over het openhouden en
onze fractie deed de suggestie om wellicht vanuit de Gemeente soepeler om te gaan met
bebouwingsregelingen. Op dit moment zijn er veel bouwactiviteiten op Westerhonk en bewoners
en omwonenden vragen zich af waarom daar wel geld voor is en voor het openhouden van het
zwembad geen geld is.
 
Vragen:
 

1. Hoe is het College verder gevaren in het overleg met ’s Heeren Loo / Westerhonk over het
openhouden van het zwembad?

2. Ziet het College kansen en mogelijkheden om Westerhonk / ’s Heeren Loo op het vlak van
de ruimtelijke ordening ter wille te zijn zodat als een soort tegenprestatie het zwembad
toch open kan blijven?

3. Is het College bereid om een andere inventieve oplossing te bedenken waardoor het
zwembad toch open kan blijven?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

8 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Vragen voor gericht optreden tegen langere tijd leegstaande woningen
statushouders en Oekraïense vluchtelingen
 
Vraag 125 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij onze fractie komen steeds meer meldingen binnen van statushouders die naar hun land van
afkomst langere tijd op vakantie gaan, maar ook van Oekraïense oorlogsvluchtelingen die
langere periodes - soms enkele maanden - terug naar Oekraïne afreizen. De voor hen geregelde
huisvesting staat dan leeg, maar geven ze niet op. Blijkbaar wil men terugkeer altijd openhouden.
 
Ook komen berichten binnen van statushouders die hun woning - bij zo een vakantie trip - tijdelijk
en soms ook weer meerdere maanden verhuren aan statushouders die blijkbaar elders in
Nederland gehuisvest zijn.
 
Westland Verstandig vindt dat de Gemeente hier kort op de bal dient te spelen en de
mogelijkheid moet creëren op te treden en de woning te claimen voor mensen die wel dringend
een woning nodig hebben. Ook bijvoorbeeld de verplaatsbare woningen aan de Haagweg in
Monster of op de Gemeentewerf in De Lier bij langere leegstand toewijzen aan andere bewoners.
 
Vragen:
 

1. Zijn vorenstaande situaties bekend bij het College en zo ja, wat is het beleid en is het
mogelijk bij langdurigere afwezigheid de leegstaande woning te geven aan mensen die
dringend een dak boven het hoofd nodig hebben?

2. Mocht het College niet bekend zijn met vorenstaande praktijken, kan dat dan snel in beeld
gebracht worden en de hiervoor gevraagde acties worden ondernomen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

9 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Stoppen activiteiten geplande tijdelijke woningen Waellandweg / Poeldijkseweg
Monster
 
 
Vraag 126 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie heeft enige maanden geleden aangegeven vooralsnog onder strakke voorwaarden
alsnog te willen bezien of de bouw van tijdelijke starterswoningen op vorenstaande locatie
mogelijk en snel haalbaar is. Nu is ons wel duidelijk dat deze locatie op veel / te veel weerstand
stuit en dus per direct alle inspanningen vanuit de Gemeente moeten stoppen. Realisering zal in
ieder geval meerdere jaren duren en die tijd hebben we niet. Alle aandacht moet gegeven worden
aan een andere locatie. Deze is er en alle middelen moeten worden ingezet voor het nieuwe
plan.
 
Vraag:
 

Is het College het met onze fractie eens dat een snelle realisering van tijdelijke of
verplaatsbare woningen op te veel weerstand stuit en dat direct moet worden gestopt met



dit plan?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

10 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Stand van zaken realisering woningen voor Westlandse woongroepen /
zorgwoningen voor senioren op diverse plekken in Westland
 
Vraag 127 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Al weer ruim een jaar geleden kocht een ontwikkelaar het al langere tijd vrijstaande complex van
de Witte Brug te Poeldijk. Gezien de maatschappelijke bestemming volgens het geldende
bestemmingsplan dient dit complex beschikbaar te blijven voor de huisvesting van senioren met
een betaalbare huur en/of koop. Inwoners van Poeldijk stellen ons de vraag hoever het thans
staat met de voortgang van het plan omdat het hen een doorn in het oog is en terecht dat het
complex leegstaat en er een schrijnend te kort is aan dit soort woningen in Poeldijk en Westland.
Dat geldt ook voor het voormalige Dario Fo-gebouw aan de Voorstraat. Eenzelfde ontwikkeling -
er gebeurt maar niets- zien we rond de Oude Naaldhorst in Naaldwijk. Pieter van Foreest laat het
complex al bijna 10 jaar leegstaan en wil mogelijkerwijs pas in 2027 tot nieuwbouw komen.
Eerder noemde Pieter van Foreest 2016, 2018 en 2022 als startdata voor de bouw maar dat kon
telkens niet gerealiseerd worden gezien de “gewijzigde vastgoedvisie” van Pieter van Foreest.
Blijkbaar is die visie belangrijker dan het schrijnend te kort aan bedden en seniorenwoningen in
Westland maar ook tijdelijke starterswoningen en de terechte claim van groepen Westlanders op
leeftijd om samen een appartementencomplex te realiseren. Westland Verstandig vindt dat Pieter
van Foreest door deze lange leegstand eigenlijk maatschappelijke onverantwoord bezig is door
een centraal gelegen complex niet in te zetten voor hetgeen voor de inwoners van Westland heel
dringend nodig is.
 
Ook het perceel, eigendom van de Gemeente -gelegen bij en rond de Naaldhorst-, dient op korte
termijn als een aparte ontwikkeling bebouwd te worden. Naast Westland Verstandig vroegen een
aantal andere politieke partijen dat al, maar ook de Seniorenraad Westland, KBO-PCOB,
woongroepinitiatief Naaldwijk. Dat kan. Zo nodig dient met Pieter van Foreest overleg gevoerd te
worden over een nadere kadastrale grenzenaanpassing.
 
Overigens meent Westland Verstandig dat daarnaast de Gemeente een herhaalde poging moet
doen het Naaldhorstcomplex te kopen en Pieter van Foreest toe te zeggen dat in 2027
nieuwbouw elders kan plaatsvinden bijv. in het thans in voorbereiding zijnde plan rond de zgn.
Puntzak (Vlietweg) in Naaldwijk of elders. Met een beetje goede wil moet dit toch mogelijk zijn en
wordt een win/win situatie gecreëerd. Bebouwing van het oude Naaldhorstcomplex kan dan snel
plaatsvinden.
 
De vragen:
 

1. Kan het College de stand van zaken geven van de voortgang van de plannen voor de
Witte Brug en het voormalige Dario Fo-gebouw in Poeldijk en wanneer kan de start worden
verwacht? Als dat niet op korte termijn te voorzien is wat is de reden van het trage verloop
en wat gaat het College doen aan versnelling? Is het niet goed bij dit soort plannen
halfjaarlijks vanuit de Gemeente onze inwoners te informeren over de stand van zaken en
de verwachte ontwikkelingen?

2. Wanneer wordt invulling gegeven aan de ontwikkeling op de gemeentegronden rond de
oude Naaldhorst en is het College bereid om met Pieter van Foreest het overleg opnieuw
te gaan voeren over verkoop van het naastgelegen oude Naaldhorstcomplex aan de
Gemeente en daarbij in te brengen hetgeen hierboven is verwoord?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

10 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Vervolg aanleg glasvezel buitengebied door Delta Fiber
 
 
Vraag 128 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Zoals bekend heeft de rechtbank Rotterdam de Westlandse inwoners in het gelijk gesteld en
Delta Fiber verplicht de woningen/bedrijfspanden van de eisers van glasvezel te voorzien. Delta
Fiber stelde hoger beroep van het vonnis in en naar verwachting wordt binnen enkele maanden
de uitspraak verwacht.
 
In de tussentijd heeft Delta Fiber wel aan een aantal clusters woningen in het Westlandse
buitengebied glasvezel aanleg toegezegd en blijkbaar wordt onder druk alles vloeibaar. Eerder
deed Delta Fiber dat al in de Heenweg. Westland Verstandig meent dat het hele buitengebied
recht heeft op snelle aansluiting en blijft daarop inzetten. Destijds sloot de Gemeente een
convenant met Delta Fiber over de aanleg. Het is belangrijk dat direct na de uitspraak van de
hoger beroepsrechter de Gemeente alle medewerking aan aanleg geeft. Aanleg betekent dat een
kabel ter dikte van een breinaald wordt gelegd in de grond. Soms zullen al kabelgoten aanwezig
zijn.
 
De vragen:
 

1. Is het College bereid om direct medewerking te geven aan de aanleg van glasvezel in het
buitengebied?

2. Volgens onze fractie zijn de werkzaamheden vergunningsvrij behalve wanneer sprake is
van een bijzondere situatie zoals Natura 2000-gebied, gebied met archeologische waarde.



Is het College het hiermee eens?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

14 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Betere aansluiting Kwintsheul/Honselersdijk op de Westlandroute (N222)
 
Vraag 129 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Een aantal partijen waaronder zeker ook Westland Verstandig willen dat de Wateringen en
Kwintsheul minder last hebben van doorgaand verkeer. Rijdend vanaf het Royal FloraHolland-
terrein richting Honselersdijk, Kwintsheul en Wateringen zijn ter hoogte van de Zwethlaan en de
nieuwe Van Luyklaan goede mogelijkheden om de van de doorgaande weg af te slaan richting
Westlandroute. Zeker de nog niet lang geleden aangelegde Van Luyklaan geeft een prima
ontsluiting. Vreemd is het dat op de Kerkstraat en de Middel Broekweg geen goede
verwijzingsborden staan richting de Westlandroute ofwel een bord dat doorgaand verkeer moet
afslaan richting de N222. Westland Verstandig vroeg daar geregeld om maar er gebeurt - zoals
vaker - weer niets.
 
De vragen:
 

1. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat verwijzingsborden voor
het doorgaande verkeer nuttig en nodig zijn zodat van de Westlandse wegeninfrastructuur
optimaal gebruik gemaakt kan worden en de dorpen worden ontlast met doorgaand
verkeer?

2. Waarom is de Van Luyklaan als verlengde van de Bovendijk aangelegd als er geen
duidelijke verwijzingen aan de Kerkstraat plaatsvinden?

3. Wanneer kunnen we de borden verwachten?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

15 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Buurt in Uitvoering aan Van Reenenplein te Honselersdijk
 
Vraag 130 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 

Onze fractie is te gast geweest bij een groot aantal buurtbewoners van de Pannenbuurt (1e en 2e

Van Reenenstraat en het Van Reenenplein) te Honselersdijk. De buurtbewoners willen graag het
strookje groen grasveld naast de kinderspeeltuin zelf in beheer gaan nemen. Zij willen daar graag
een betonnen picknicktafel hebben, een continue tafeltennismogelijkheid en ook een veilige
trampoline. Alles ten behoeve van een gezelliger buurtleven en voor de talrijke kinderen uit de
buurt.
 
De betreffende bewoners willen dan de groenstrook zelf onderhouden en eventueel daar ook een
stukje moestuin van maken, zulks ook ter lering en vermaak van de kinderen, maar ook voor het
eigen gebruik. Dat betekent dat zij ook gras zullen gaan maaien. De bewoners zijn bereid om
daarover met de gemeente afspraken te maken. In het verleden is daar al over gesproken en na
aanvankelijk groen licht werd uiteindelijk toch niet akkoord gegaan. Dit is niet in
overeenstemming met de uitgangspunten van dit College die Buurt in Uitvoering wenst te
promoten. De wijkmanager / buurtbeheerder is ook recent op bezoek geweest en ook hij zou het
nodige gaan ondernemen.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Op welke wijze worden dit soort initiatieven opgepakt door de gemeente en op welke wijze
kan bevorderd worden dat de gemeente “met één stem” spreekt?

2. Kan contact worden opgenomen met de bewoners –contactgegevens zijn bij onze fractie
bekend- en wellicht kan de wijkmanager bij de uitvoering een trekkersrol op zich nemen?

3. Is het College bereid om met de buurtbewoners afspraken te maken over de wijze van
inrichting van de groenstrook?

4. Is het College bereid om eventueel deze casus op te pakken en om deze wellicht ook
elders in Westland uit te rollen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

16 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake realisering arbeidsmigrantenhuisvesting Horti Campus
 
Vraag 131 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
De Raad heeft al weer enige tijd geleden aangenomen een motie om op het Horti Campus-terrein
zo snel als mogelijk te komen tot realisering van arbeidsmigrantenhuisvesting en het plaatsen
van verplaatsbare woningen. Ook zou de realisering van het Vakcollege met voorrang worden



opgepakt.
 
Sinds de behandeling in de Raad is het stil en ontvangen wij geen berichten meer. Alledrie de
genoemde zaken zijn urgent en dat is ook door de Raad bij motie uitgesproken.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Hoe ver staat het met de voortgang van de plannen voor arbeidsmigranten / verplaatsbare
woningen / Vakcollege?

2. Destijds is een tijdsplanning aangegeven over de grondverwerving etc. Wanneer worden
we als Raad daarover geïnformeerd omdat het nu wel heel erg en al heel lang stil is, terwijl
er snel gehandeld moet worden?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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